
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 19 noiembrie 2024, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din

data de 19 noiembrie 2024, a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de
îndată prin Dispoziţia nr. 1945/2024

La şedinţă participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc,
dna Paris Oana-Maria, secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din
cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 17 consilieri locali, în funcție. Dnii consilieri Butulescu Valeriu,
Lăutaru Vlad și dl Sink Bogdan participă online. Lipsesc: dna consilier Niță Dorina-Veronica și
dl Rădescu Cosmin.

În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 525/2024 preşedinte de şedinţă
este dna consilier local Burduf Margareta.

Ședința se desfășoară în sistem hibrid, atât cu prezență fizică, cât și on-line.

DNA SECRETAR GENERAL OANA PARIS:
- Supun la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 15 noiembrie 2024.

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Supun la vot ordinea de zi a ședinței de astăzi.

- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Petroșani la Programul
privind creșterea eficienței energetice a infrastructurii de iluminat public, aprobarea
documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investiții “Modernizarea infrastructurii de iluminat public pe străzile adiacente, parcuri și
zone pietonale în Municipiul Petroșani”.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Avizele comisiilor, vă rog:
- Comisia juridică:
- DNA CONSILIER BALEA-TOMESCU:
- Aviz favorabil.
- Comisia buget – finanţe:
- DNA CONSILIER BURDUF:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru servicii publice:
- DNA CONSILIER GÎRJOB:
- Aviz favorabil.
- Comisia pentru urbanism:
- DL CONSILIER GERSCHNER:



- Aviz favorabil.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente pe marginea proiectului?

DL CONSILIER CAȚAN:
- Aș avea o rugăminte: trimiteți documentația din timp. Sunt multe documente, avem tot
interesul să colaborăm, dar este necesar să le trimiteți mai din timp.

DL PRIMAR:
- Nici noi nu am avut documentația mai repede. Tocmai de aceea am făcut ședința de îndată,
pentru că au trebuit modificate niște capitole la devizul general. Vineri am primit documentația.
Din cauza aceasta v-am dat documentația doar ieri. În rest, cu siguranță ne vom încadra în
termene.

DNA CONSILIER IOSIP:
- Deși a fost o perioadă scurtă de timp, am reușit să clarificăm în comisiile de specialitate
anumite aspecte foarte importante. AUR apreciază că acest proiect este benefic comunității și
dorim ca, în următoarea etapă, în care vom accesa, pentru că am aflat că aceasta este a doua
accesare a unor astfel de categorii de fonduri (este bine că reușim să facem ceva pentru
comunitate) și sper să finalizăm, așa cum am vorbit cu dl director Preda, la următoarea accesare
tot ceea ce înseamnă reabilitarea sistemului public de iluminat în Valea Jiului.

DL PRIMAR:
- Singurul, să zic așa, semn de întrebare este cum vom reuși mâine, pentru că este pe sistemul
primul venit, primul servit. Suntem pregătiți cu tot ce trebuie, mai lipsea doar Hotărârea de
Consiliu Local. Mâine să o urcăm pe platformă și să reușim. Sunt 500 mil lei alocați pe Fondul
de Mediu cu o supracontractare de 100%, asta înseamnă că se merge până la 1 miliard. Proiecte
vor fi mult mai multe; în prima etapă noi am reușit să accesăm fonduri pentru toate aceste
corpuri de ilminat de tip led (care au fost deja înlocuite în prima etapă a programului). Aceasta
este a II-a etapă și sperăm să reușim să schimbăm totul. Din punctul de vedere al documentației
și a ceea ce trebuia noi să facem, am făcut.

DNA CONSILIER IOSIP:
- IT-iștii să fie pe fază.

DL PRIMAR:
- Sunt pe fază. Toți sunt pe fază.

DL CONSILIER RAD:
- Da, dar avem experiența la programul ”Casa Verde”, tot pe Fondul de Mediu, când, în 45 de
secunde, a fost închisă secțiunea.

DL PRIMAR:
- Da, așa este.

DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Mulțumesc pentru intervenție grupului AUR. Dacă mai sunt discuții?

DL CONSILIER EDELHAUSER:
- Este vreo problemă că această hotărâre este adoptată într-o ședință extraordinară și nu în una
ordinară?

DL PRIMAR:
- Nu are legătură.



DNA CONSILIER BURDUF MARGARETA:
- Dacă nu mai sunt alte întrebări, propuneri, amendamente, discuții pe marginea proiectului,
supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:
- Cine este pentru? - 17 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 529/2024.

- Declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local, convocată de îndată pentru data de 19
noiembrie 2024.

Petroşani, 19 noiembrie 2024

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
BURDUF MARGARETA

CONTRASEMNEAZĂ,
SECRETAR GENERAL
jr. PARIS OANA-MARIA

Întocmit,
Frank Ana-Maria


